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Förslag till dagordning för årsmöte 2022 

§1. Mötets öppnande 
§2. Parentation 
§3. Förfarande vid digitalt årsmöte 
§4. Fastställande av dagordning 
§5. Fastställande av röstlängd för mötet. 
§6. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
§7. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
§8. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
§9. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret, 
§10. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste 

räkenskapsåret. 
§11. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 

/räkenskapsåret. 
§12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
§13. Fastställande av medlemsavgifter. 
§14. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 

verksamhets-/räkenskapsåret. 
§15. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
§16. Val av; 

a. föreningens ordförande för en tid av 1 år; 
b. halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år, samt eventuella 

fyllnadsval; 
c. sektionsstyrelser, samt respektive sektions representant och ersättare i 

föreningsstyrelsen; 
d. 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett 1år. I detta val får inte styrelsens 

ledamöter delta; 
e. 2 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till 

sammankallande; 
f. beslut om val av ombud till SDF-möten (och ev andra möten där föreningen har rätt 

att representera med ombud); 
g. övriga val 

§17. Avtackningar 
§18. Mötets avslutning 

  



 

 

Styrelsens verksamhetsberättelse 2021 

Styrelsen för Ramviks Idrottsförening, org. nr 888000–0867, avger härmed verksamhetsberättelse 
och årsredovisning för vårt 100:e verksamhetsår 2021. 
Styrelsens berättelse berör de mer övergripande föreningsfrågorna. Därefter följer sektionernas 
berättelser, vilka berör föreningens huvudverksamhet, dvs idrotten.  
Den ekonomiska redovisningen i anslutningen till styrelsens verksamhetsberättelse avser hela 
föreningens ekonomi. Det sker via en resultat- och en balansrapport. 
Sektionernas ekonomi särredovisas inte i verksamhetsberättelsen.  
 

Styrelsens sammansättning 
Ordförande   Hans Rosengren 
Ledamot/vice ordförande  Lars-Åke Sandberg 
Ledamot   Roger Kallin 
Ledamot   Jim Sjödin 
Övriga ledamöter  Magnus Söderholm Fotboll 
   Kenneth Nyhlén Handboll 
   Annelie Persson Skidor 
 
Suppleanter   Jonas Ulander Fotboll 
   Fredrik Sundström Handboll 
   Erik Ekebjörk Skidor 
 
Revisorer   Birgitta Näätsaari  

Sture Westerlund  
    
Revisorssuppleant  Catarina Granlöf 
 
Valberedning  Sektionerna ansvarar för att ta fram förslag till årsmötet. 
 
Personal   -- 
 
Styrelsen har haft sju protokollförda möten under året och därutöver haft ett flertal kontakter för att 
lösa löpande frågor i verksamheten. 

100 årsfirande 
2021 var året då vi skulle fira föreningens 100-årsjubileum med massor av aktiviteter och stor gala 
på Folkets Hus. Det blev dock inte riktigt som vi hade tänkt, då pandemin låg som ett kvävande lock 
över samhället under stora delar av året. I hög grad präglades jubileumsaktiviteterna av avvägningar 
kring vad vi kunde och vågade planera utifrån restriktionerna och att alltid ha en plan B. Våra största 
jubileumssatsningar blev utomhusturneringen i handboll och en extra satsning på våra 
sommaraktiviteter för barn och ungdomar. 
Jubileumsgalan är flyttad vid tre tillfällen för att till slut landa på helgen ett år efter ursprungsplanen, 
dvs lördag den 1:a oktober. 



 

 

Idrott, anläggningsdrift, administration och ekonomi  
Vårt huvuduppdrag är idrottsverksamheten med många inblandade aktiva, ledare och föräldrar. 
Träningar, matcher och cuper ska planeras och genomföras samtidigt som alla administrativa 
funktioner ska fungera. Aktiviteter ska registreras, bingolotter ska säljas och redovisas, fakturor och 
utlägg ska betalas och bokföringen hållas efter. 
Styrelsens ansvar är att skapa rutiner och ansvarsfördelningar som fungerar i praktiken så att 
sektionerna kan fokusera på att utveckla sin idrott, att tränare kan fokusera på att träna lagen och att 
spelarna kan utvecklas och ha roligt tillsammans. 
 
Ramviks IF ansvarar också för en anläggning som ska hållas i gott skick och gräset ska klippas, 
vattnas, gödslas och målas, sly ska röjas, skidspår ska dras och Hälledalshallen ska låsas upp och 
städas.  
Sedan några år driver vi anläggningen ideellt vilket inte skulle fungera om vi inte hade ett sådant 
engagemang i bygden. Det är många som lägger ner oerhört mycket tid och kraft för att allt ska 
fungera. Det gäller både i styrelsen, i sektionerna, i lagen och flera andra eldsjälar som på olika sätt 
stöttar oss. Sammanlagt handlar det om många tusen obetalda timmar sett över året. 
Ingen nämnd, ingen glömd. 
 
Vi vill också rikta ett tack till Härnösands kommun som föredömligt strök alla hall- och planhyror 
från första kvartalet. Det var mycket värdefullt, inte bara för oss, utan för kommunens alla 
föreningar. 
 

Seniorverksamhet 
Under året så startade vi en ny verksamhet i 
föreningen i form av seniorverksamheten, som 
riktar sig till våra medlemmar över 65 år. Via ett 
bidrag från RF-SISU Västernorrland så fick vi en 
bra grund att starta upp verksamheten, bland annat 
genom att köpa in ett cornhole-spel och att kunna 
bjuda på lite fika vid träffarna. 
Aktiviteterna kan vara allt ifrån träning på gymmet, 
promenader i skogen och korvgrillning i vårsolen. 
 
Att genomföra rörelsesatsningar för seniorer i byn är 
en viktig del i satsningen på folkhälsan. 
Den svenska idrottsstrategin handlar om att man ska 
röra på sig hela livet. Det är något som hela 
samhället tjänar på då rörelse också förebygger 
sjukdom och skador, vilket minskar belastningen på 
och kostnaden för sjukvården. 
 
Det är dock inte bara hälsoperspektivet som är 
nyttan med träffarna. Det sociala är minst lika 
viktigt. 



 

 

Sommaraktiviteter 
Återigen så genomförde vi sommaraktiviteter 
tillsammans med Härnösands kommun. 
I och med att det var 100-årsjubileum så satsade vi lite 
extra för våra barn och ungdomar. 
Vi ansökte om och blev beviljade bidrag från 
Härnösands kommun. 
Grunden är de alltid lika populära torsdagarna på 
Torsvall med radiostyrda bilar och hoppborg, samt 
mycket annat skoj.  
Det blev även några fisketurer, så att gäddorna i 
Bysjön inte skulle känna sig allt för säkra. 
 
Vi toppade upp med flera extra satsningar som 
tillsammans blev en stor succé. Dels en vattendag på 
Torsvalla, där vi kastade vattenballonger och spelade 
såpfotboll och avslutade med pizza. Vi hade också en 
Snibbendag med SUP-brädor, dvs eldrivna 
surfingbrädor som vi hade hyrt. Vi badade och hade lek 
och spel av alla de slag. 
Vi tog en sväng in på Technichus med allsköns 
utmaningar för både kropp och knopp och anordnade 
också en bowlingresa där vi bokade hela bowlinghallen 
i ett par timmar. 
 
Det är så härligt att se vilken glädje det ger för barnen i 
Högsjö. Vi hoppas kunna fortsätta varje år i någon form. 
 

Utegym 
I slutet av 2020 blev vi beviljade 53 000 kronor för 
bygget av ett utegym på Torsvalla. Under vintern 
startade planeringen och under våren påbörjades 
markarbetena. Att bygga ett utegym är inte gjort i en 
handvändning och trots idogt jobbande under 
sommar och höst så hann vi inte klart. Vi har dock 
det viktiga grundarbetet klart och fortsätter så snart 
det torkat upp på Torsvalla. Vi kommer bygga klart 
de fasta redskapen och komplettera med träningsrep, 
traktordäck, kabelrullar och andra nyttiga och roliga 
övningar. 
 
Här vill vi från föreningen rikta ett stort tack till Lasse och Roger som gjort ett fantastiskt jobb med 
både planering och bygge. Utegymmet är efterfrågat och kommer vara till stor nytta för många av 
våra medlemmar. Föräldrar kommer kunna träna på utegymmet medan barnen tränar fotboll och det 
kommer ges möjlighet till spontanträning för alla åldrar. Vi räknar med att seniorerna kommer vara 
frekventa nyttjare. 



 

 

 

Solpaneler 
Ett ansvar som vi har mot våra medlemmar är att 
ständigt se över våra driftkostnader för att kunna rikta 
resurserna dit de gör mest nytta, dvs primärt till barn- 
och ungdomsverksamheten. 
Därför beslutade vi under våren att ta in offert på och 
söka bidrag för att installera solpaneler på Torsvalla. 
Vi blev beviljade 50 000 kronor av RF-SISU 
Västernorrlands anläggningsstöd för 
energieffektiviserande åtgärder, vilket motsvarar ett 
investeringsstöd på 40 procent. 
Genom denna investering kommer vi minska våra driftkostnader med ca 10 000 kronor per år och 
anläggningen kommer att kunna leverera solenergi i åtminstone 30-40 år framöver. 

Nytt elljusspår 
I slutet av året fick vi beskedet från kommunen att de kommer att satsa 1,7 miljoner för att sätta upp 
ny belysning på vår trekilometersslinga. Då det förra elljusspåret först inte ens låg i anslutning till 
skidstadion och när det monterades ner för några år sedan så stod vi helt utan belysta motionsspår, 
utöver lilla slingan på skidstadion. 
Vi är naturligtvis glada och tacksamma för denna satsning på bygden och idrotten. 

Slutord 
Vi är hedrade av att vi haft möjlighet att verka i en förening med många duktiga aktiva och 
engagerade ledare. Vi känner att föreningen sedan många år har en oerhört stor betydelse för vår 
bygd och det är vårt ansvar att förvalta detta arv och skapa en välmående och långsiktigt hållbar 
förening som kan verka i många år till och bidra till att öka attraktiviteten i bygden. 
Vi kan därför ändå säga att vi i ett år där samhället präglats av tråkigheter, ändå har lyckats skapa 
några ljusglimtar som värmer våra Ramviks IF-hjärtan.  
 
I slutet av 2021 hade vi 331 registrerade medlemmar i föreningen. 
 
Styrelsen för Ramviks IF 2021 
 
Hans Rosengren  Lars-Åke Sandberg   Jim Sjödin 
 
 
Roger Kallin   Magnus Söderholm  Annelie Persson
  
 

Kenneth Nyhlén   Linda Berg 

  



 

 

Organisation och värdehus 

 

Föreningens organisation 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Föreningens värdehus 

  

För att försöka illustrera hur vi vill 
organisera verksamheten så har vi 
ritat upp en skiss som visar hur vi 
delar upp verksamheten i olika delar. 
Huvudområdena är som ni ser den 
sportsliga verksamheten i 
sektionerna, samt 
anläggningsdriften, 
administrationen och den 
strategiska delen. 
 

Via vårt värdehus vill vi 
sammanfatta vad föreningen står för 
och hur vi vill jobba.  
Från vår värdegrund och vårt 
ändamål via våra strategier och 
målsättningar för att sträva mot vår 
vision,  
Vi leder bygden till framtiden! 
 



 

 

Resultatrapport - Ramviks IF 2021 

 
Fortsättning nästa sida   
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S:a Övriga föreningsintäkter 3 750,00 6% 62 688,00

S:a Intäkter 904 316,99 137% 658 248,62

Pant 0,00 0% 588,00

Försäkringsersättning 0,00 0% 62 100,00

S:a Medlemsavgifter 34 722,00 107% 32 400,00

Övriga föreningsintäkter
Hyres- och arrendeintäkter 3 750,00 - 0,00

S:a Gåvor/stipendier/övriga bidrag 96 826,40 150% 64 514,60

Medlemsavgifter
Medlemsavgifter 34 722,00 107% 32 400,00

Fond Fastighet 28 857,40 64% 45 142,60

Övriga bidrag (ej offentligrättsliga) 13 844,00 77% 17 992,00

Gåvor/stipendier/övriga bidrag
Erhållna gåvor/donationer 125,00 9% 1 380,00

Fond Utegym 54 000,00 - 0,00

Bidrag RF - Projekt 37 500,00 - 0,00

S:a Offentligrättsliga bidrag 329 286,00 114% 290 046,08

LOK-stöd RF 42 127,00 111% 37 887,08

Bidrag RF kompetensutveckling 2 329,00 - 0,00

Offentligrättsliga bidrag

Kommunalt aktivitetsbidrag 22 330,00 82% 27 159,00

Skötselbidrag Torsvalla 225 000,00 100% 225 000,00

Öresutjämning -0,01 2% -0,56

S:a Nettoomsättning 439 732,59 211% 208 599,94

Intäkt Sommargården 34 788,00 174% 20 000,00

Betalning Profilkläder 7 225,00 482% 1 500,00

Behållning Bingolotto 18 890,00 - 0,00

Behållning Sverigelotter 1 360,00 - 0,00

Gåva 1 802,00 - 0,00

Reklam/annonsintäkter 0,00 0% 1 000,00

Autogiro gåva 3 160,00 77% 4 080,00

Gåva Insamling 375,00 1% 27 948,00

Återbäring Folkspel 42 666,00 87% 48 982,00

Sponsorintäkter 51 000,00 392% 13 000,00

Intäkter Fotbollsskolan 0,00 0% 8 000,00

Övriga intäkter 25 821,60 447% 5 772,75

Länslagssamlingar 0,00 0% 1 050,00

Resekostnadsutjämning - in 1 702,00 - 0,00

Hyra hoppborg 4 050,00 83% 4 900,00

Insamlade respengar 0,00 0% 2 677,25

Overaller in 57 200,00 - 0,00

Väskor in 250,00 - 0,00

Anmälningsavgifter 13 200,00 550% 2 400,00

Träningskläder in 4 428,00 206% 2 150,00

Nettoomsättning
Försäljning Kiosk 100 115,00 406% 24 639,50

Deltagaravgift 71 700,00 177% 40 501,00

Perioden Perioden / Föregående 
år, totaltFöregående år,totalt

Intäkter



 

 

Resultatrapport - Ramviks IF 2021 forts. 

 
 
Fortsättning nästa sida  
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4412
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Inköp Gården Kiosk 0% -2 482,23

Aktiviteter Gården 0,00

Administrativa kostnader -890,00 - 0,00

S:a Föreningskostnader -480 337,72 174% -275 829,69

Kostnader Sommaraktiviteter -25 881,00 - 0,00

Kostnader Utegym -53 239,00 - 0,00

Inköp Profilkläder -76 972,40 18154% -424,00

Kostnader Jubileumsgala -9 246,00 - 0,00
0% -11 291,78

Återbäring Folkspel SPF -10 240,00 68% -14 993,50

Sponsorkostnader -500,00 - 0,00

Övriga kostnader -3 971,00 516% -770,00

Kostnad Folkspel -550,00 - 0,00

Länslagsläger -975,00 26% -3 800,00

Kostnader Fotbollsskolan 0,00 0% -1 784,58

Tills tånd/förbundsavgifter -31 300,00 111% -28 200,00

Busstransporter 0,00 0% -23 077,00

Ledarkläder -24 033,00 - 0,00

Utdelning lagkassor -7 550,00 28% -26 688,00

Träningskläder -50 067,00 209% -23 959,00

Overaller -15 337,00 - 0,00

Dispensavgifter 0,00 0% -2 700,00

Start- och anmälningsavgifter -11 500,00 348% -3 300,00

Övergångsersättning -2 000,00 50% -4 000,00

kursavgifter -750,00 3% -25 600,00

Materialkostnader -46 377,25 167% -27 809,20

domarkostnader -36 277,00 119% -30 473,40

Annonskostnader -267,00 - 0,00

Plan/hallhyror -34 955,00 117% -29 778,00

Kostnader

Föreningskostnader
Inköp/Kostnader Kiosk -37 460,07 255% -14 699,00



 

 

Resultatrapport - Ramviks IF 2021 forts. 
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0% -26 439,25

Beräknat resultat: -52 592,98 117% -44 897,24

Resultat efter finansiella poster -52 592,98 117% -44 897,24

Resultat före bokslutsdispositioner och skatt -52 592,98 117% -44 897,24

S:a Räntekostnader och liknande poster -60,00 - 0,00

S:a Finansiella investeringar -60,00 - 0,00

Finansiella investeringar

Räntekostnader och liknande poster
Dröjsmålsränta till leverantör -60,00 - 0,00

S:a Kostnader -956 849,97 136% -703 145,86

Verksamhetens resultat före finansiella intäkter oc -52 532,98 117% -44 897,24

Personalkostnader
Premier för arbetsmarknadsförsäkringar -200,00 100% -200,00

S:a Personalkostnader -200,00 100% -200,00

Medlems- och föreningsavgifter -3 888,91 - 0,00

S:a Övriga externa kostnader -476 312,25 112% -427 116,17

Redovisningsprogram -3 732,00 116% -3 213,00

Bankkostnader, momsfria -7 129,00 120% -5 950,00

Redovisningstjänster -17 500,00 39% -44 619,00

IT-tjänster -600,00 37% -1 626,00

Porto -72,00 1% -5 170,00

Försäkringar -14 264,00 93% -15 351,00

Telefon -14 524,00 112% -12 963,00

Datakommunikation -788,00 - 0,00

Övriga föreningskostnader 0,00 0% -751,00

Kontorsmaterial -668,80 32% -2 119,00

Fika -3 120,45 36% -8 568,62

Upptakt / Avslutning -9 522,00 182% -5 231,26

Övriga reklam- PR-kostnader -3 700,00 740% -500,00

Representation och uppvaktningar -15 494,00 146% -10 616,00

Overaller_OLD 0,00 0% -48 810,00

Matchställ -117 800,00 6841% -1 722,00

Underhåll - kommun 0,00 0% -280,00

Övriga resekostnader -3 737,00 106% -3 542,00

Reparation/underhåll Maskiner -19 234,00 720% -2 673,00

Drivmedel -7 848,79 133% -5 900,00

Inköp Redskap/Verktyg -21 735,00 16% -140 188,90

Förbrukningsinvent./material -10 567,80 - 0,00

Inköp Redskap/Verktyg 0,00

Reparation och underhåll av fastighet -2 137,00 6% -35 691,70

Övriga fastighetskostnader -143 069,00 - 0,00

Vatten och avlopp -11 679,58 156% -7 464,42

Städning och renhållning -9 274,67 107% -8 654,03

Övriga externa kostnader
Lokalhyra 0,00 0% -1 000,00

Elkostnader -34 226,25 122% -28 072,99



 

 

Balansrapport Ramviks IF 2021 

 
Fortsättning nästa sida 



 

 

Balansrapport Ramviks IF 2021 forts. 

  



 

 

 
 
 
  



 

 

 

 

 

Skidor 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Skidor 2021 

Styrelsen har bestått av: 
Ordförande. Annelie Persson 
Ledamöter. Sara Billström, Janne Kornijenko, Anna Olsson, Lovisa Norberg och Erik Ekebjörk. 

Spårgruppen har bestått av: 
Curt Persson, Roger Persson samt Knut Henriksson. 

Tränarstaben har bestått av: 
Roger Persson, Janne Kornijenko, Bertil Edfors, Lovisa Norberg, Sara Billström, Erik Ekebjörk och 
Lina Melin. 
 
Skidsektionen hade i år 28 barn/ungdomar i skidskolan. Då vi enbart fick till 8 torsdagar med 
skidspår så blev det en annorlunda skidskola. Alla kämpade på så gott de kunde och efter de 
förutsättningarna så får vi vara nöjda. 
Avslutningen i år blev inte som vanligt då snöbristen återigen ställde till det för oss. Vi avslutade 
med ett tårtkalas, som blev uppskattat av barnen. 
 
Årets byalagsstafett blev pga. av Covid restriktioner inställd. 
 
Vi i skidsektionen är tacksamma för de ideella krafter, med Curt Persson i spetsen, som varje år röjer 
och fixar vårt skidspår. Ni är för skidsektionen ovärderliga!  
Kommunen påbörjade under 2019 att byta ut alla elstolpar på Torsvalla. Ett arbete som fortsätter 
under 2022. Glädjande nog så fick vi under sen hösten besked om att kommunen satsar 1 miljon på 
ett nytt elljus runt vår nya 3 km slinga! Vi påbörjar processen under våren 2022. 
Barmarksträning för de äldre barnen blev i år inställd.  
 
Avslutningsvis så vill vi i Skidsektionen tacka alla er som har jobbat och stöttat oss under året som 
gått. Utan er insats hade vi inte klarat oss och det gäller allt ifrån att man fixat fikat till att köra röj 
såg eller dragit skidspåret.  
Skidsektionen ser fram emot och hoppas på en ny snörik vinter, då vi efter ett tufft Covid år behöver 
allt ljus o positivitet, som snön ändå ger oss. Vi behöver uteaktiviteter som inte bara är bra för kropp 
och hälsan, utan även för vårt psykiska mående. 
Tyvärr så avslutar vi 2021 med en ny covidvåg, som verkar vara tuffare, då den smittar med 
rekordfart. Ta hand om er och varandra!! 
 
Ramvik 2021-12-10 
 
Annelie Persson, ordförande skidsektionen 
 

   
  



 

 

 

 

 

Fotboll 
 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Fotboll 2021 

Styrelsen för Ramviks IF Fotbollssektion avger följande verksamhetsberättelse.  
 
Styrelsens sammansättning:  
Ordförande/sportansvarig Magnus Söderholm  
Ledamot/ungdomsansvarig Andreas Wikner  
Ledamot Jennie Bergman  
Ledamot Jonas Ulander  
Ledamot Christoffer Danielsson  
Ledamot Anton Källman  
Styrelsen har under året haft ett antal protokollförda möten, men har även haft en tät dialog under säsongen då det funnits 
behov.  
 
Det blev en lite speciell säsong igen pga pandemin, med en del anpassningar därefter. Serierna kunde dock i år spelas som de 
skulle vilket var glädjande. Vi ger en stor eloge till barn, spelare, ledare, föräldrar med flera som anpassar sig och ser till att vi 
kan genomföra säsongen på ett bra sätt ändå. 
Det är en utmaning att få ihop många lag på en mindre ort som denna då underlaget är mindre än i grannstäderna.  
Vi får ofta blanda flera årskullar, men det viktiga är inte att ha ett lag per ålderskull utan det viktiga är att så många som möjligt 
får spela det underbara spelet fotboll! 
  
Verksamhet under året:  
 
Seniorer herrar  
Div 5. Säsongen startade senare än vanligt då den kortades till dubbelmöten istället för trippelmöten som det var tänkt. 
Vi får en tung start med två derbyförluster, sedan oavgjort i ännu ett derby, och säsongen blir inte som vi tänkt.  
Vi blir lite tunna truppmässigt på hösten men klarar kontraktet vilket är viktigast, stämningen i laget är dock som vanligt mycket 
bra.   
Ledare: Christoffer Danielsson, Victor Söderholm  
 
Ungdomslag  
Flickor 06/07/08, Div 3 (9-manna) Tjejernas sjätte år i seriespel, nu med lite större plan och fler spelare vilket blir en liten 
omställning. Men utvecklingen fortsätter och de tränar villigt på även om resultaten på våren är tuffa. Lagen möts först i 
dubbelmöten och sedan på hösten blir det en slutspelsserie och en fortsättningsserie. På hösten kommer också vinsterna. 
Tjejerna gjorde en bra säsong och hade som vanligt väldigt roligt. 
Ledare: Andreas Wikner, Jim Jacobsson  
  
Pojkar 06/07/08. Div 4 (9-manna) Killarna spelar sitt femte år i seriespel och spelar nu i en niomanna serie som avslutas 
med en slutspels- och fortsättningsserie på hösten. De kämpar tappert hela säsongen även om resultaten går emot dom, det 
viktiga är att de har roligt och det har dessa grabbar som verkligen älskar fotboll. Det som är kul att se är att de fortsätter 
utvecklas allt eftersom. 
Ledare: Rasmus Edberg, Jonas Ulander, Henrik Nordling  
  



 

 

Flickor 09/10/11 Div 6 (7-manna) Tjejerna körde sitt tredje år i seriespel och kämpade som vanligt på bra hela säsongen med 
blandade resultat. Våra tränartjejer fick kliva av då de inte hann med sig längre men den nya tränaren kom snabbt in i lagets 
glädje så det blev lika lyckat som förut. Även här fortsätter laget att utvecklas och alla ser fram emot nästa säsong som vanligt. 
Ledare: Björn Milde, Tyra Fälldin, Emelie Nordin. Ida Fälldin 
  
Ligalag  
Det blev tyvärr inte heller i år någon ligafotboll i Kramfors utan lagen fick träna och träna samt försöka hitta några matcher mot 
lag i grannkommunerna så det blev lite matchträning också. 
 
Mix 12/13.  
Tanken var att detta lag skulle spela Ligafotboll i Kramfors men den blev även detta år inställd så de fick göra det bästa av 
situationen och träna mera istället. De kunde även spela några träningsmatcher mot lag i grannkommunerna vid några tillfällen 
så det blev ändå bra i slutändan. Det är full fart i detta lag och de har väldigt roligt hela tiden och gör hela tiden framsteg vilket 
gör att alla ser fram emot nästa år då det ska spelas seriespel. 
Ledare: Daniel Kåveland, Kristina Ekqvist Andersson, Maria Zeitz  
 
Fotboll och lek 
Här leker vi boll och har så roligt som möjligt. Vi rör oss, skrattar, leker, skjuter och spelar boll, mycket roligare kan vi inte ha 
det. Det var lite tunt med deltagare i år och ibland var vi bara ett par barn på plats men då gjorde vi så att vi tog en glass och 
kikade på de äldre lagen istället och lärde oss av dem. 
Ledare: Magnus Söderholm, Tilda Söderholm, Wilma Wikner 
 
Sommarfotbollsskolan  
Fotbollsskolan anordnades för åttonde året i egen regi med mycket lyckat resultat där ca 25 st barn deltog. Glädje, lek, spel, 
tävlingar, god mat och vattenlek! Det kan inte bli mycket bättre.  
Ansvariga var Andreas Wikner, Magnus Söderholm, Theo Fälldin, Joakim Olli, Gustaf Jönsson, Wilma Wikner, Tilda Söderholm och 
Leif Söderholm.  
 
Övrigt  
Ja det blev som vi nämnt ännu en lite speciell säsong, men barnen ska fortsatt vara i fokus och förtjänar att mötas i en varm 
och inspirerande miljö där de får möjlighet att växa som både fotbollsspelare och individer. Träningen ska ha spelet som 
utgångspunkt och präglas av en hög aktivitetsgrad och mycket glädje.  
Byaturneringen fick tyvärr ställas in igen vilket var väldigt tråkigt, den dagen ger mycket både för publiken som tycker det är kul 
liksom deltagarna, vi får även ett bra tillskott till ekonomin när den genomförs. Men vi tar nya tag näst år!  
Styrelsen vill härmed tacka alla aktiva, ledare, föräldrar, sponsorer, publik & eldsjälar för ett gott samarbete under   
fotbollssäsongen 2021, utan er blir det ingen verksamhet!  
Vi vill rikta ett extra tack till er eldsjälar som sköter om planen så den går att spela fotboll på samt ser till att grönområdena 
runt omkring är fina och städar anläggningen så den ser bra ut!  
Tillsammans kan vi flytta berg och barnen får aktivera sig med en underbar sport!  
 
 Ramvik mars 2022 för fotbollssektionen   
 
  
Magnus Söderholm Ordförande  
 



 

 

  



 

 

 

 

 

Handboll 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Handboll 2021 

Under verksamhetsåret 2021 har sektionen följande sammansättning och verksamhet. 
Tyvärr har Coronapandemin gjort att vi inte kunde fullfölja seriespelet eller spela cuper under våren 
som vi planerat även detta verksamhetsår. 
Glädjande är att vi kunde genomföra en utomhusturnering på Torsvalla i juli månad. 
Handbollen har en resa att göra, med att bygga upp ungdomsverksamheten från grunden, 
detta jobb har vi fortsatt denna säsong.  
Målsättningen är att vi skall starta U10 & U08 ungdomslag varje säsong och utbilda alla våra ledare 
och funktionärer. 
Vi sköter driften i Hälledalshallen lördagar och måndagar, där ledare och föräldrar  
gjort ett kanonjobb. 
 
 
Styrelsen: Ordf. Kenneth Nyhlén   

Ledamöter Madelene Nyhlén 
 Jim Jacobsson  
 Janne Kornijenko 
 Jennie Bergman 
 Fredrik Sundström 
 Roger Henriksson 
  

Antalet verksamma hösten 2021     
        
Lag Spelare Tränare Ledare Domare Föräldrar Styrelse Totalt 

        
F14 12 2 3  10 3 27 
F12 10 2 1  10 2 25 
P14 6 1 1  5 1 13 
P10 15 2 0  10  27 
H-skolan 19 3 0  0  22 
Sektion    2  1 3 

        
Totalt 62 10 5 2 35 7 117 

        
Föräldrar är de som skött, kiosk, sekretariat mm.    
(Uppskattat antal)       

  
 

 
 
Ungdom: Antalet ungdomslag säsongen 20/21 har varit 4st och 21/22 4st. 
 (U10-U08 ungdomslagen har räknats som 1 pojklag och 1 flicklag men 
 vid matchtillfällen har de varierat mellan 1-3 lag / grupp) 
 P14 laget har slagits ihop med Brännans HF P14:2 lag pga  

spelarbrist i båda lagen. Laget spelar under Brännans HFs flagg. 



 

 

 
    
 
   
 
Ungd-ledare 20/21 F 14 Fredrik Sundström 
   Roger Henriksson 
   Lagförälder: Jennie Bergman 

  Linda Bergman 
  Sara Billström 
   
F12 Jim Jacobsson 
 Lagförälder: Linda Huldén 
  Inga-lill Eriksson 
 

  P12 Madelene Nyhlén 
   Moa Edberg 
   Lagförälder: Rasmus Sjölund 
    Marcus Lindström 
   
  P08 Rick Vikner 
   Sven Behring 
   Lagförälder: Daniel Kåveland 
 
  H-skolan Agnes Kornijenko 
   Hanna Wiklund Alvsporre 
   Isabelle Henriksson 
   Molly Billström 
   Wilma Wikner 
 
Ungd-ledare 21/22 F 14 Fredrik Sundström 
   Roger Henriksson 
   Lagförälder: Cecilia Persson 

  Annelie Sjöberg 
  Sara Billström 
   
F12 Jim Jacobsson 
 Jan Kornijenko 
 Lagförälder: Linda Huldén 
   
 

  P14 Madelene Nyhlén 
   Lagförälder: Rasmus Sjölund 
     
   
  P10 Rick Vikner 



 

 

   Lagförälder: Daniel Kåveland 
 
  H-skolan Linnéa Westberg 
   Madelene Nyhlén 
   Kenneth Nyhlén 

Seriespel våren 2021 
F 14 Laget deltog i F 14 Norrlandserien. ( Ej färdigspelad ) 
P 12 Laget deltog i P 12 VYZ serien       ( Ej färdigspelad ) 
F 12 Laget anmält i F 12 VYZ serien      ( Ej färdigspelad ) 
 

Seriespel hösten 2022 
F 14 Laget deltog i F 14 Norrlandserien.  
P 14 Laget deltog i P 14 Norrlandserien. 
F 12 Laget deltog i F 12 VYZ serien       
 
USM 
Flera F14 spelare har under hösten lånats ut till Hänösands HK och Kramfors A. F14 vid USM 
spelet. 
Några P14 spelare som är födda 2008 har spelat USM med Brännans HF P14:2. 
 
Cuper 
Inget Cupspel har genomförts pga Coronapandemin. 
 
Mini Cuper 
Inget Cupspel har genomförts pga Coronapandemin. 
 
Utomhusturnering på Torsvalla 
Denna turnering genomfördes 2021 07 10 pga distriktets U14 och U12 lag spelat väldigt få matcher 
under föregående säsong. 
3 st handbollsplaner målades upp på Torsvallas fotbollsplan. 
15 lag deltog i denna turnering, vädret var inte det bästa(regn) men de flesta tyckte att det var en bra 
ideè att dra igång detta arrangemang. 
Flera av de gästande lagen ville att vi återkommer med denna turnering, så vi har beslutat att 
genomföra turneringen sommaren 2022. 
 
Lucia Cupen 2021 i Ramvik 
Totalt deltagande lag: 19 st 
Gruppen F08-P08 utgick pga få anmälda lag. 
Gruppen F10 spelade sina matcher under lördagen. 
Gruppen P10 spelade sina matcher under söndagen. 
 
 



 

 

Utbildning:  
 
Domarutbildning: Emma Grenblad 
 
Matchfuntionärsutb.: Repetition   
  Sofie Vikner 
  Sara Billström   
  Annelie Sjöberg 
  Kikki Kjönberg 
  Bernt Kjönberg 

 
Slutord: Till slut vill styrelsen tacka spelare, ledare, föräldrar, företag, domare och 

andra som hjälpt oss på något sätt för ett gottsamarbete under 2021.                                                                                      
  Styrelsen ser fram emot ett gott 2022 med hopp om att återuppta 
  matcherna igen och spelglädje för våra ungdomar. 
 
 
 
Ramvik i mars 2022 
Styrelsen för Handbollsektionen   



 

 

 
  



 

 

 

 

 

 

Ungdomsgården 
  



 

 

Verksamhetsberättelse – Ungdomsgården 2021 

Hälledals ungdomsgård är sedan 2016 en del i Ramviks IF:s verksamhet. Formellt som en sektion men med en 
arbetsgrupp i stället för en styrelse. 
 
Arbetsgruppen för Hälledals ungdomsgård avger följande verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 
2021.  

Arbetsgruppens sammansättning  
Linda Berg, Anna Olsson, Linda Henriksson, Peter Gradin, Elisabeth Sjöström, Roger Berg, Fia 
Wikner, Jerker Kristoffersson, Willy Eriksson, Fredrik Sjöström, Madeleine Nyhlén, Daniel 
Näsström, Magdalena Rosengren och Sara Billström. 

Gårdens verksamhet 
Den ordinarie verksamheten på Gården är att vi har öppet fredagskvällar kl. 18-23 för barn från åk 5-
uppåt. Första året, alltså när man går i femman, så får man vara där emellan kl. 18-20. Gården är 
tänkt att vara ett alternativ till att ungdomarna åker in till Härnösand och hamnar i dåligheter. Vi är 
alltid minst 3 vuxna på plats, ofta fler, och det finns alltid kaffe och fikabröd om någon vill svänga 
förbi och ta en fika. Under kvällen så spelar man fotboll, innebandy, biljard, X-box eller så chillar 
man bara i någon av våra härliga soffor. 
 
Året blev naturligtvis extremt hårt påverkat av pandemin och hur gärna man än vill undvika att prata 
om den så har den påverkat årets aktiviteter oerhört mycket. 

Aktiviteter under våren 
På grund av pandemin så höll Gården stängt hela våren. 
Vi genomförde dock den traditionsenliga brännbollen med pizza. Den skulle inte ett sketet virus inte 
få ta ifrån oss. 

Sommaraktiviteter 
Precis som tidigare år så var vi delaktiga i planering och utförande av sommarens aktiviteter. Mer om 
det står i föreningens övergripande verksamhetsberättelse. 
 

Höstterminens aktiviteter 
Hösten präglades även den av pandemi och restriktioner, men vi beslutade oss ända att hålla öppet 
inom de regler som fanns. 
Det innebar till exempel att vi inte kunde använda vår egen lokal, utan fick hålla till i 
gymnastiksalen. 
 
Även om det inte var riktigt lika kul och att det inte var lika många på plats som det brukar vara så 
var vi ändå mycket glada att vi överhuvudtaget kunde hålla öppet. 
 
Vid pennan, Linda Berg. 
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Verksamhetsplan 2022 

100-årsgala 
Vi hade naturligtvis velat genomföra vår jubileumsgala samma år som vi faktisk fyllde 100 år. 
Tyvärr var det inte möjligt på grund av restriktionerna, men vi var mycket tydliga med att vi ska 
genomföra galan, även om det blir på fel år. 
 
Efter flera ombokningar så har vi till slut spikat den 1:a oktober då vi har bokat Folkets Hus för 
århundradets tillställning. 

Administration och kansli 
Administrationen och ekonomin är viktig för att föreningen ska fungera och att de som engagerar sig 
ska kunna fokusera på rätt saker. Det är många inblandade och flera rutiner som måste vara tydliga, 
även för de som sällan utför dom.  
Som tränare ska du tex ha tydliga förhållningsramar kring registrering av lag och rapportering av 
närvaro. Fokus ska ligga på att utveckla laget, inte att administrera. 
 
Här kan vi aldrig ligga på latsidan, utan måste alltid jobba för att förenkla och kvalitetssäkra alla 
administrativa moment. 

Färdigställa utegymmet 
I slutet av 2020 blev vi beviljade bidrag på 53 000 kronor ur Svenning Anderssons donationsstiftelse 
för att anlägga ett utegym på Torsvalla. Mycket av jobbet är gjort, men vi hann inte klart.  
Nu måste vi färdigställa utegymmet så att vi kan börja använda det. 

Anläggningsdrift 
En av våra största utmaningar är utan tvivel anläggningsdriften som nu sköts helt ideellt. Röjning, 
gräsklippning, kritning, luftning, städning, spårdragning och upplåsning av Hälledalshallen, samt 
mycket mer måste fixas i ur och skur. Det kommer kräva en god samordning i den gemensamma 
anläggningsgruppen där vi planerar och prioriterar alla frågor som rör anläggningen. 
 
I slutet av 2021 blev vi beviljade ett bidrag på 75 000 kronor ur L.M. Altins donationsstiftelse. Dessa 
ska vi använda till att rusta upp byggnaderna på Torsvalla och förstärka inbrottsskyddet. 
Vi hann inte riktigt klart med alla delar i det jobbet, så det ska vi slutföra och återrapportera. 
  



 

 

Budget 2022 

 

 
 
 
 
 

Intäkter
Driftbidrag 225 000,00 kr
Kiosk 102 709,00 kr
Avgifter 78 500,00 kr
Aktivitetsbidrag 63 621,00 kr
Folkspel 54 860,00 kr
Sponsonrintäkter 38 400,00 kr
Medlemsavgifter 35 000,00 kr
Övriga intäkter 23 162,00 kr
Övriga bidrag 21 175,00 kr
Nettoomsättning 15 000,00 kr

Intäkter 657 427,00 kr

Kostnader
Drift/underhåll anläggning -138 701,05 kr
Material/kläder -97 845,25 kr
Övriga externa kostnader -87 113,80 kr
Anläggningshyror -75 000,00 kr
Föreningskostnader -53 661,86 kr
Kiosk -52 500,00 kr
Jubileumsgala -50 000,00 kr
Domarkostnader -36 277,00 kr
Förbundsavgifter -31 300,00 kr
Utegym -25 000,00 kr

Summa kostnader -647 398,96 kr

Budgeterat resultat 10 028,04 kr



 

 

 

Revisionsberättelse 

 


